
Janusz Dgbcz,yfrski
Radny Rady Miasta
Woclawek

Wloclawek 20t9.ll.26

(-.rrr, 
u ,r*f

Pan dr Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta

1_- Woclaqka
r\ \y --r r- /

i:i,/t t r{ vPa:/r,('t tlcE /
/

Interpelacje

ll Zwracarn siq z apelem do pana prezydenta o przekazanie w zamian - zamiapy grunt6w
dziatkiw 120 o powierzclni},2g22hazlokalizowanej pr4r ul.3_go Maja 2,nilJlcej do
miasta natzeczwojewody kujawsko-pomorskiego.W zamiarrstarU panstwa przeku2e
Miastu dwie dzialki pod tereny inwestycyjne. Dzialka na rogu ul. 3-go Maja i Tumskiej stoi
pusta i od lat czekana zagospodarowanie. Administracjart4do*uch-ce tam wybudowa6
budynekpod Delegaturg Urzgdu Wojew6dzkiego, natomiuri oprr.rrzone budynki przez
UtzEd Wojew6dzki przy ul. Brzeski_ej 6 ,bylyby zagospodarowane naprogram Fabryka,
ogloszony przezAgencjg Rozwoju Przemyslu w zit8r., tworz4c nowe miejsca pru"y .

W tej sprawie do wojewo dy z;utracala sig r6wn\ez parnpoiet Joanna Borowiak.
Dlaczego Miasto nie chce skorrystad z okazjiwybuOow atia,beznaklad6w wlasnych,

6pRotu budynk6w oLywiai4cych to miejsce w centrum woclawka.
try zttt-i4zJ<u z pismem dyrektora ZakladuKamego we Wloclawku z dnia29.10.2019r.

Proszg' by uwzglgdnii w planach remontowy chw 2020 r. zadaniapodtegaj4cych na
budowie parkingu przy ul- Bartnickiej 10. obecny, zdegradowutry p*ti rg nie jest najlepsz'
wizyt6wk4 naszego miasta, a to miejsce odwiedz iiqprrlaysze z'caLejpolski.
3/ Ponownie prosz9 o przejgcie przezMiasto opuszcionei posesji pr"y 
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we Wloclawku- Wrym roku w dniu I listopada doszlo juzio a-gi"gt pozaru zaprdszonego
ptzez osoby bezdomne, kt6ry z'agrahas4siednim dzialkom w tym hali targowej, kt6rej
miasto Wloclawek j est wlaScicielem.
4/Panie prezydencig *tju rok od panskiej obietnicy prryznania podwyzek plac dla
pracownik6w ,,Saniko" sp' z o.o. i wPK sp. z o.o. W ci4gu z}yir.pracodaw caprzekazal
podvvyik't dla zaledwie kilkunastu os6b i nie objglo to ciej ciEiko'prac,uj4cej zalogi.
5/ Pracownicy jednej ze zmiatfirnkcjonuj4"y.h na Machna c^tw drmie",,saniko,,,
narzekajEna dyskryminacjg ze stron kierownika tego zakladui gorsze traktowanie w
stosunku do drugiej Ti^y, kt6rej przelohonym byl kiedyS obelny kierownik. proszg
prezydenta, by spowodowal w ramach swoich uprawnieri, zeby zirz4dzaj4cy f6m4,,Saniko,,j ednakowo tralctowali wszysfki ch pracownik6w-
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